
Verslag van de algemene ledenvergadering van IJ.V.C. gehouden op 18 november 2022 

Opening:  
Voorzitter Franke Doting opent de vergadering en heet de aanwezige leden van harte 
welkom. Na het welkomstwoord volgt de vaststelling van de agenda. 
 
Ingekomen stukken en mededelingen: 
Geeske Cnossen en Rens Soenveld hebben zich afgemeld voor de vergadering. 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
Johan Faber stopt wegens privéomstandigheden als trainer van de A-selectie. Er wordt zo 
snel mogelijk een vervangende trainer gezocht. 
De teams worden hoofdelijk aansprakelijk gesteld voor de schade die ontstaat door 
vermissingen van ballen, kledingstukken en wasgeld. De schade wordt door alle spelers van 
een team vergoed. 
Er worden in januari weer AED trainingen gegeven door Sjoerdje Reitsma. 
 
Notulen 2022 
24 personen zijn aanwezig bij de ledenvergadering 2022. Voor de rest zijn er geen 
vragen/opmerkingen en worden de notulen vastgesteld. 
 
Verslag jeugdcommissie: 
Geeske heeft het verslag geschreven en Hein Quarre leest het voor. Er zijn verder geen vragen 
of opmerkingen. 
 
Verslag TC: 
Gerrit Jan Muizelaar leest het verslag voor en er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
Jaarverslag  IJVC seizoen 2021-2022: 
Franke leest het verslag voor en er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
Verslag sponsorcommissie: 
Arendje leest het verslag voor en er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
Financieel verslag: 
Penningmeester Yvonne licht de financiële stukken nader toe. 
Het jaar is afgesloten met een positief resultaat van 6112 euro. 
Vragen: 
Johan Boorsma vraagt of de zakelijke rekening bij de RABO bank van de vrienden van IJVC is, 
dit wordt door Yvonne bevestigd. 
Arendje heeft een vraag over de kosten voor energie voor het lopende seizoen. Yvonne kan 
hier geen antwoord op geven omdat dit afhangt van het energiecontract van de gemeente. 
Rudy Bosma vraagt waarom de kosten voor kleding zo hoog is. Er is dit seizoen veel kleding 
voor leiders en trainers aangeschaft en er moesten nieuwe reserveshirts worden aangeschaft. 
Joke merkt op dat er geen IJVC kleding in vrije tijd mag worden gedragen. 
 
 
 



Verslag kascommissie:  
Namens de kascommissie geeft Johan Boorsma aan dat Yvonne alles prima voor elkaar heeft. 
Alles klopt, derhalve wordt er decharge verleend aan Yvonne. 
Johan heeft wel grote zorgen over het negatieve resultaat van 4400 euro dat voor komend 
seizoen in de begroting staat. 
 
Benoeming kascommissie:  
Gerrit Jan vindt dat het tijd wordt voor nieuwe mensen in de kascommissie, maar wegens 
gebrek aan aanmeldingen stellen ze zich voor komend seizoen weer beschikbaar. 
Johan Boorsma en Gerrit Jan Muizelaar nemen weer zitting in de kascommissie voor komend 
seizoen. Johan Boorsma voegt hieraan toe dat dit echt het laatste seizoen wordt. 
 
Bestuursverkiezing:  
Franke Doting, Yvonne Toonstra, Alex Bruggenkamp Tjitse Dotinga en Auke Schot willen 
doorgaan. De leden gaan hiermee akkoord. 
Rudy Bosma vraagt het bestuur of ze de mensen persoonlijk hebben benaderd door een mail 
te sturen naar alle leden van IJVC. Het bestuur meldt dat er geen mail is verstuurd aan de 
leden, maar dat de vacatures voor het hoofdbestuur op de IJVC-site waren geplaatst. 
Jantina van Daalen vraagt het bestuur of het de volgende keer mogelijk is om de vacatures via 
social media (Facebook / Twitter) kenbaar te maken. Het bestuur stemt hiermee in. 
 
Rondvraag: 
Arendje vraagt of er komend seizoen ook weer een paaseitjes actie wordt georganiseerd. Het 
bestuur bevestigt dit 
Johan Boorsma merkt op dat de spelers zuiniger moeten omgaan met de kleding en de ballen. 
Rudy vraagt of de keeperstraining dit seizoen nog doorgaat. Gemeld wordt dat Marten Douna 
het seizoen deze weer gaat geven. 
Hein Q is bezorgd over de kwaliteit/toekomst van de jeugdtrainers, besloten wordt dat er 
komend jaar een avond komt om vrijwilligers te werven. Gerrit Jan merkt hierbij op dat veel 
spelers van de A en B selectie de jeugd goede trainingen geeft. 
Joke geeft aan dat er versterking nodig is voor de jeugdcommissie. 
Hein merkt op dat er begonnen moet worden met het 100-jarige jubileum van IJVC en dat er 
ook iets voor de jeugd georganiseerd moet worden.  
Jan Willem vraagt of er aan de gemeente gevraagd kan worden om de ballen vangnetten zo 
snel mogelijk te leveren. Bestuur zegt dit toe. 
 
 
Voor de rest zijn er geen vragen en Franke sluit de vergadering. 
 
 


